
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 15/23

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 24.10.2023 klo 18.15

Paikka: Väite B248 (Kirjasto Lähde)

Läsnä: Minea Nirhamo

Emma Kola

Atte Urama

Janetta Ottosson

Siru Kirkelä

Veera Hynninen

Lotta Seppänen

Saaga Rissanen

Jimi Rytkönen poistui 19.00.

Julia Nukarinen poistui 20.01.

Saku Virtanen poistui 20.18.

Elisa Ruoppa poistui 20.25.

Roosa Ukkola poistui 20.25.

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Minea Nirhamo avasi kokouksen klo 18.18.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi

Kohtaan Talous 6.1. Uudet haalarimerkit

Kohtaan Yhteistyö 9.1. Haalarit



Kohtaan Yhteistyö 9.2. Vaatetilaus

Kohtaan Yhteistyö 9.3. Yhteistyösopimukset

Kohtaan SOOL 12.1. Varkaiden adressi

Kohtaan SOOL 12.2. SOOLin hallituksen kokouskuulumiset

Kohtaan SOOL 12.3. TP-startti

Kohtaan SOOL 12.4. Poikkitieteelliset vohvelit

Kohtaan SOOL 12.5. Talvirieha helmikuussa

Kohtaan Tulevat pöhinät 18.11. Marraskuun bileet, Keljon Tapiola, 30.11.

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Lotta Seppänen ja Veera Hynninen.

5. Hallinto

Budjettia on jäljellä vielä yhdelle vuosijuhlaedustukselle. Ollaan saatu kutsu sekä

Lapikas ry:n että OLO ry:n vuosijuhlille. Mahdollisista vujuedustuksista sovitaan

myöhemmin.

Puheenjohtajisto muistutteli hallitusta tiimipalavereista ja pestien testamenttien

päivittämisestä.

5.1. Syyskokous 31.10.



Syyskokous järjestetään Boomboxilla klo 17 alkaen.

Jaettiin hallituksen kesken syyskokoukseen liittyviä hanttihommia.

Käydään alla olevissa kohdissa läpi dokumentit, jotka hyväksytetään

syyskokouksessa.

5.1.1. Kestävyysohjelma 2024-26

Käytiin läpi Pedagon uuden kestävyysohjelman pohja.

Tehtiin joitain muutoksia tavoitteiden ja toimenpiteiden kielioppiin sekä sisältöön.

Kestävyysohjelma on nyt valmis vietäväksi syyskokoukseen.

5.1.2. Toimintasuunnitelma 2024

Käytiin läpi Pedagon tulevan vuoden toimintasuunnitelma.

Toimintasuunnitelman tiedostoon oli tosukokouksen (3.10.) jälkeen kirjoitettu

muutama kommentti, jotka käytiin läpi.

Jimi Rytkönen poistui ajassa 19.00.

Tehtiin joitain muutoksia vuosikelloon.

Toimintasuunnitelma on nyt valmis vietäväksi syyskokoukseen.

Tauko 19.18 - 19.23.

Tässä kohtaa siirryttiin käsittelemään kohdat 6. Talous ja 8. Viestintä, jonka jälkeen palattiin

käsittelemään loput kohdat tavalliseen tapaan.



5.1.3. Talousarvio 2024

Käytiin läpi Pedagon tulevan vuoden talousarvio.

Talousarvio on nyt valmis vietäväksi syyskokoukseen.

5.1.4. Luottamustoimijoiden edut 2024

Pohdittiin alkuun, kuuluuko fuksitoimikunta luottamustoimijoiden piiriin yhdessä

hallituksen ja toimihenkilöiden kanssa. Yritysyhteistyövastaava pyrkii

kilpailuttamaan fuksitoimikunnassa toimijoille samat edut kuin toimihenkilöillä.

Tehtiin tiedostoon tulleiden kommenttien avulla joitain muutoksia.

Luottamustoimijoiden etua koskeva dokumentti on valmis vietäväksi

syyskokoukseen.

5.1.5. Vuoden 2024 hallituksen koko

Hallituksen kooksi on mahdollista tulla puheenjohtajisto + 5-12 hallituksen

jäsentä.

Ehdotus: Nostetaan hallituksen kooksi 14 hallituksen jäsentä sis. puheenjohtajisto.

Ehdotus hyväksyttiin ja tätä ehdotetaan syyskokouksessa.

6. Talous

Verkkolaskutusosoite avattu Pedagolle. Toistaiseksi tilataan laskut edelleen

sähköpostiin.

Tilin saldo: 16 888,20 €

Jäsenten määrä: 336 varsinaista jäsentä, 1 alumnijäsen



Kulukorvaukset

Ehdotetaan maksettavaksi:

Etunimi Sukunimi Peruste kulukorvaukselle Summa

Eerika Kulo Fuksiaisten palkinnot 22,00€

Justus Willman
Lokakuun hengailuillan (bingo) palkinnoista sekä tarjoiluista
aiheutuneet kulut. 12,85€

Anna Oikarinen Antishopin ostokset, palkinnot 48,00€

Lotta Seppänen Eväät kestävyysohjelman kokoukseen 4,54€

Essi Huuki Vuosijuhlan numeroilmapallot 28,9€

Essi Huuki Kimallepaperia vuosijuhlan valokuvausseinää varten 7,98€

Essi Huuki
Plaseerausikkunan puhdistus- ja koristelutuotteet (kynä ja
asetoni) 9,48€

Josefiina Kalilainen Maksoin silliseväät prisman tilauksessa 98,4€

Emma Kola Paikkaussarja pallomereen 6,99€

Emma Kola Pakuvuokra

Päivämäärä

Saaja/maksaja

Selite Määrä

23.10.2023 JKL KPA OY

Pizzamaksu fuksisitseiltä

−330,10 EUR

23.10.2023 HEF GROUP OY −521,06 EUR



Haalarimerkkitilaus

23.10.2023 SOITIN JYLHÄ/STROKO OY

Vuosijuhlien äänentoistolaitevuokraus

−150,00 EUR

23.10.2023 MUURAMEN NUORISOSEURA RY

Sillispaikan tilavuokra

−250,00 EUR

23.10.2023 MUURAMEN NUORISOSEURA RY

SIIVOUSMAKSU

−35,00 EUR

20.10.2023 TREANGLO OY

Kide.app-tilitys

8 674,19 EUR

20.10.2023 RENGASRAVINTOLAT OY

Haalarisponsorimaksu

90,00 EUR

17.10.2023 KOLA EMMA AMANDA

Pullonpalautusrahat

42,40 EUR

17.10.2023 TREANGLO OY

Kide.app-tilitys

5 224,92 EUR

17.10.2023 Shell Matkakeskus

Vuokra-auton tankkaus

−20,00 EUR

13.10.2023 SUMUP LIMITED 28,59 EUR



SumUp-tilitys

11.10.2023 SUMUP LIMITED

SumUp-tilitys

65,11 EUR

10.10.2023 SUMUP LIMITED

SumUp-tilitys

2,96 EUR

10.10.2023 SUOMEN LUOKANOPETTAJAT RY

Haalarisponsorointimaksu

60,00 EUR

10.10.2023 HD-GROUP OY

Haalaritilaus

−4 674,00 EUR

09.10.2023 OSUUSKAUPPA KESKIMAA

Hollywood-sitsien lasku

−1 245,00 EUR

06.10.2023 SUMUP LIMITED

SumUp-tilitys

187,19 EUR

05.10.2023 SEMMA OY

Haalarisponsorointi

570,00 EUR

02.10.2023 ANTTI M. JUNTUNEN

Haalarisponsorointi

60,00 EUR

29.09.2023 ABAKUS RY −70,00 EUR



LAULUKIRJAT + PEDAGO RY

29.09.2023 Jyvaskylan 2. Uusi apteek

Ensiapupakkauksen täydennys

−25,62 EUR

28.09.2023 TREANGLO OY

Kide.app-tilitys

1 285,46 EUR

26.09.2023 VEERA HYNNINEN

Kulukorvaus

−18,18 EUR

26.09.2023 EMMA KOLA

Kulukorvaus

−59,00 EUR

26.09.2023 HEIDI HAKAMÄKI

Kulukorvaus

−18,36 EUR

26.09.2023 EMMA KOLA

Kulukorvaus

−7,54 EUR

26.09.2023 PALVELUMAKSU

PALVELUMAKSUT AJALTA 1. - 31.8.2023

−28,05 EUR

6.1. Uudet haalarimerkit

Kokonaishankintahinta 506,18 €.

Kokonaismyyntihinta n. 830 € eli tuotto per yksi tilattu tuote 1,61 €.



Laskelmat, jos erät olisivat olleet 100 kpl:

Hankintahinta n. 759 €.

Myyntihinta n. 1660 € eli tuotto per yksi tilattu tuote 2,25 € → 30% parempi

Pohdittiin, minkä kokoisissa erissä merkkejä jatkossa tilataan.

7. Toimikuntien kuulumiset

7.1. Pedagoginen toimikunta

Ollut yksi kokous, jossa opiskelijaedustajana toimi Atte Urama.

Kokouksessa keskusteltiin tulevista OPS-työaamuista.

Tulevia päivämääriä:

Pedagogisen toimikunnan kokous 1.11. klo 15

OPS-työaamupäivä 7.11. klo 08.15-11.15

Pedagogisen toimikunnan kokous 7.11. klo 12-13

KTKP020 kevätkonferenssi maanantai 13.5.2024 klo 12-16

7.2. Opintoasiatoimikunta

Ei ole kokoustanut tässä välissä.

Seuraava kokous on 14.11. klo 12.15. Molemmat opiskelijaedustajat Siru Kirkelä ja

Veera Hynninen ovat pääsemässä paikalle.

7.3. Yhteistyötoimikunta

Ei ole kokoustanut tässä välissä.



Seuraava kokous 14.11. klo 14.30-16. Opiskelijaedustaja Saaga Rissanen pääsee

paikalle.

7.4. YVV-toimikunta

Kokouksessa heitettiin ilmoille idea siitä, haluttaisiinko YVV-toimikunnan näkyvän

enemmän Pedagon toiminnassa.

Fuksit menivät lukemaan ykkösluokkalaisille satuja osana kasvatus ja yhteiskunta

-opintojaksoa.

Kokouksessa oltiin puhuttu OKL:n Instagramista ja opiskelijaedustaja Friida Vallin

ehdotti, että stoorit laitettaisiin kohokohtiin, jotta niihin ihmiset voisi palata

jälkikäteen. Tämä toteutui!

Kysyttiin Pedagon halukkuutta olla mukana OKL-luokkakokouksessa. Ideana olisi

alumnien kanssa illallistamista, musiikkia ja hengailua. Tapahtuma järjestettäisiin

2024 keväällä. Pedago on mukana.

Pohdittiin myös ideaa alumnikummeista, jotka olisivat aktiivisia yksityishenkilöitä.

Näihin palataan myöhemmissä toimikunnan kokouksissa.

Käsiteltiin tässä välissä kohta 10. Fuksitoimikunta.

8. Viestintä

Viestintävastaava Janetta Ottosson lähtee lomalle 14.11. saakka ja pyysi laittamaan

viimeistään kokousta seuraavana aamuna kalenteriin kaikki viestintäjutut kuntoon.

Janetta ei myöskään pysty julkaisemaan matskuja itse aikaeron vuoksi, joten muu

hallitus huolehtii kaikesta viestinnästä 14.11. saakka.

Muistutus: Kun laitetaan jotakin Instagramiin, laitetaan se samalla myös nettisivujen

Ajankohtaista-osioon.



9. Yhteistyö

9.1. Haalarit

Haalarit ovat matkalla. Katsotaan milloin ne saapuvat: onko helpointa tuoda ne

suoraan Café Europaan.

9.2. Vaatetilaus

Kaikki ok, ei ole tullut vielä paljoa tilauksia.

Vaatesovituksia on kokouksen jälkeen vielä kahtena päivänä. Laitetaan Instagramiin

mainostusta loppuviikon sovituksista.

9.3. Yhteistyösopimukset

Laajis suostuu kolme kertaa vuodessa tapahtuvaan mainostukseen. Lähdetään mukaan

yhteistyöhön.

10. Fuksitoimikunta

Järjestäytynyt 11.10.

Pestijako:

Roosa Ukkola (puheenjohtaja)

Julia Nukarinen (varapuheenjohtaja)

Elisa Ruoppa (talousvastaava)

Petra Ahola (talousvastaava)

Heidi Tyrväinen

Maria Korhonen

Siiri Nissinen

Vilma Tirri

Jonne Selänpää



Tuulia Turpeenoja

Susan Acanal

Fuksitoimikunta esittäytyy Pedagon Instagramissa tulevien viikkojen aikana ja

esittelee samalla logonsa.

Palataan käsittelemään kohta 9.

11. Kestävä kehitys

Kestävyysohjelma on nyt valmis ja se hyväksytetään syyskokouksessa.

Keskiviikkona 25.10. olisi syksyn ensimmäinen JYYn kestävyysfoorumi.

Keskusteltiin siitä, osallistuuko Pedago Joulupuu-keräykseen. Palataan asiaan

myöhemmin.

12. SOOL

12.1. Varkaiden adressi

Lähdetään mukaan Varkaiden ja SOOLin yhteistyössä tekemään adressiin koskien

Jyväskylän kaupungin säästöjä koskien koulutusta ja kasvatusta. Varkaat ry on

Pedagoon yhteydessä prosessin etenemisestä ja sen myöhemmästä julkaisemisesta.

12.2. SOOLin hallituksen kokouskuulumiset

Moni ainejärjestö toivonut enemmän tietoisuutta SOOLin hallituksen toiminnasta,

joten seuraavaksi SOOLin hallituksen kokouskuulumiset 13.10.:

Kävimme läpi jokaisen paikkakunnan opeopiskelijoiden kuulumiset ja

edunvalvonnalliset asiat. Päätimme jatkotoimenpiteistä liittyen osaan läpikäydyistä

asioista.



Kävimme läpi valtakunnalliset edunvalvonnalliset asiat. Esimerkkinä opiskelijoiden

toimeentuloon kohdistuvat leikkaukset ja opeopiskelijoiden harjoitteluiden haasteet.

Päätimme jatkotoimenpiteistä.

Keskustelimme seuraavista SOOLin kannanotoista.

Kävimme läpi kevään koulutukset (puheenjohtajakoulutus ja järkkäkurssi) ja

Talvipäiviin liittyviä asioita.

Kävimme läpi aluetoiminnan ajankohtaiset asiat sekä tulevat webinaarit.

Kävimme läpi hallitusten jäsenten painopisteiden kuulumiset sekä Sun

Soolilaisuuteen liittyviä asioita.

Kävimme läpi hallituslaisten edustuspaikkojen kokouskuulumiset. Edustusta oli

tapahtunut viime kokouksen jälkeen mm. OAJ:n valtuuston neuvottelupäivillä, VOL:n

hallituksen ja valtuuston kokouksissa, OAJ:n eri työryhmissä ja toimikunnissa, OAJ:n

hallituksen kokouksessa, opiskelijajärjestöjen kokousvierailuissa sekä Raumalla

vierailun merkeissä.

Kuultiin selvitys viestintäasioista, kuten Opeopiskelijasta.

Keskusteltiin SOOLin tulevan korkeakouluharjoittelijan työtehtävistä.

Käytiin läpi hallitukselle tulleet kutsut ja mahdolliset edustajat kutsuttuihin

tapahtumiin.

12.3. TP-startti

TP-startti järjestetään Ruusupuistolla 14.11. Samana päivänä alkaa myös Talvipäivien

lipunmyynti.

12.4. Poikkitieteelliset vohvelit



SOOLin järjestämät poikkitieteelliset vohvelit kaikille SOOL-ainejärjestöille 27.11.

klo 17 Boomboxilla.

12.5. Talvirieha helmikuussa 2024

Pedago mainostaa tapahtumaa ja osallistuu mahdollisesti myös rastinpitäjänä.

Julia Nukarinen poistui 20.01.

13. Edunvalvonta

Halloped-haun jatkumista on mainostettu pariinkin otteeseen.

Julkaistiin kannanotto yhdessä Abakuksen kanssa koskien opintojen etäopetusta.

Laitokselta on vastattu kannanottoon ja kerrottu heidän näkemyksenä koskien

opintojen monimuotoistamista.

Suunniteltu yhdenvertaisuus ja edunvalvonta -tapahtumaa marraskuulle. Tapahtuman

nimi olisi Glögiä ja valitusta ja tarkoituksena olisi pikkujoulumeningeissä käydä

yhdessä läpi syksyn kuulumisia ja fiiliksiä.

Syksyn jäsenkyselyn suunnittelu aloitetaan lähiaikoina.

14. Yhdenvertaisuus

Ei kummempia.

15. Kansainvälisyys ja tutor

Tutorit järjestävät pikkujouluja fukseille.

16. Hupi

16.1. Liikuntavuoro



Tässä välissä ollut kaksi liikuntavuoroa. Paikalla on ollut noin 15-25 osallistujaa.

Jaettu vuorovastuut liikuntavastaavien kesken koko loppuvuodelle.

16.2. Kirjakerho

Seuraava kirjakerho 6.11. klo 18.00 Alkulähteellä.

Edellisellä kerralla oli ollut 16 ihmistä.

Heidi Hakamäki kysyi, voisiko hän järjestää kirjavinkkauksen. Hallituksen tehtävänä

olisi hoitaa Kide.app ja muu viestintä tapahtuman tiimoilta, Heidi hoitaisi loput.

Tapahtuma olisi tarkoitus järjestää tammikuussa. Pedago on mukana ja yhteyksissä

Heidiin.

16.3. Käsityökerho

Paikalle oli tullut paljon osallistujia, noin 20 henkilöä. Käytiin tutustumiskierros ja

ihmeteltiin yhdessä jokaisen mukanaan tuomia käsitöitä. Suunniteltiin myös

mahdollisen käsityölahjoituksen tekemistä Novalle.

Seuraava tapaaminen on 1.11. klo 18 Alkulähteellä.

17. Menneet tapahtumat

17.1. Kehitettävää / palautetta

Vujut ovat saaneet kiitosta. Tila ja tunnelma kiva. Ruoka oli hyvää, vaikka jollain

jäikin nälkä. Timen bändi-ilta oli semi raskas eikä ihan meidän tyylinen.

Haalarimerkkiä toivottiin.

Sillikselle toivottiin ruokaisampaa ruokaa ja parempaa äänentoistoa. Tapahtumaa

kuitenkin kiiteltiin.



Tulevana vuonna voisi miettiä laskutusvaihtoehtoa vujulipulle. Kide.app vetää jonkin

verran välistä ja ruoka on kallista, joten kate jää pieneksi.

Tulevaisuudessa vujutiimissä tulee olla mukana enemmän hallituslaisia.

17.2. Toteutuneet budjetit

Fuksiaiset: - 22 €

Lokakuun hengailuilta: ei tietoa

Etikettikoulutus: 0 €

Lajikokeilu: paritanssi: -2,14 €

Vujut - 1 525,73 €

Sillis + 259,38 €

18. Tulevat pöhinät

18.1. Herkkuapprot, 25.10.

Kaikki hallinnassa, huomenna mennään!

Menot - 963 €

Tulot + 4 358 €

Tulos + 3 395 €

18.2. EA-koulutus, 1.11.

Järjestetään Liikunnan rakennuksella.

Ilmainen osallistujille.

18.3. Haalarikastajaiset, Cafe Europa, 2.11.

Tapahtumapaikka muuttunut Cafe Europaan, koska Heidi’s oli varattu.



Turvahenkilöt: Anni Hakala ja Veera Hynninen

18.4. Marimekkoilta, 8.11.

Järjestetään keskiviikkona 8.11. klo 18-20.

Maksimimäärä paikkoja 100. Ilmoitus osallistujamäärästä tulee tehdä maanantaina

6.11. Ei maksa mitään osallistujille.

Ei olla vielä saatu mainontamateriaaleja, joten ne täytyy odottaa ennen kun

tapahtuman voi julkaista. Tapahtuman julkaisu ei siis välttämättä tasan kahta viikkoa

ennen tapahtumaa.

Pohdittiin myös tapahtuman virallista nimeä. Marimekkoilta, Marimekko X Pedago

vai jokin muu? Joskus aikaisemmin ollut nimellä Marimekko-ilta.

Turvahenkilö: Saaga Rissanen

18.5. Sitsit, Boombox, 9.11.

Sitsien teemana Jonnet ei muista.

Alunperin tila oli varattu 18-22, mutta toastmastereiden toiveesta tilan varausta

pidennettiin klo 23 saakka. Lisätunnin hinta kustannetaan lipputuloilla.

Ensimmäistä kertaa tarjolla myös lippu ilman ruokaa.

Turvahenkilöt: Jimi Rytkönen ja Maiju Lintulahti

18.6. Lajikokeilu: Crossfit Harju, 14.11.

Alustavasti sovittu klo 10.15-11.15.

Osallistujille ilmainen ja tilaa on 15 osallistujalle.



18.7. Marraskuun hengailuilta, Alkulähde, 15.11.

Haalarimerkkien ompelua.

18.8. PJR, 16.-17.11.

Bussit ovat Matkapoikien järjestämät, joten busseihin on hankala saada

turvahenkilöitä ja bussivastaavia, kun ei voida antaa alennusta bussilipun hinnasta.

Kysytään turvahenkilöitä Instagram-stooreilla.

Saku Virtanen poistui ajassa 20.18.

18.9. Merkkimarkkinat, C-rakennus, 22.11.

Tapahtuma klo 10-16, myyntiaika klo 11-15.

Pöytä maksaa meille 12 €.

Myyjät päätetään myöhemmin.

18.10. Glögiä ja valitusta, Alkulähde, 20.11.

Päivämäärä muuttui maanantaille 20.11. kalenterin päällekkäisyyksien vuoksi.

Alkulähde on varattu 18-21, mutta tapahtuman kestoksi on merkattu 18-20.

Tapahtuman on tarkoitus olla pikkujouluhenkinen rento hengailu, jossa palataan

menneeseen syksyyn - millainen fiilis jäsenistöllä on jäänyt?

Ostetaan tapahtumaa varten glögiä ja pipareita

18.11. Marraskuun bileet, Keljon Tapiola, 30.11.

Dj on hankittu ja se tulee kustantamaan 300 €.

Valot ovat sopimusta vaille valmiina ja ne maksavat 270 €.



Järkkärit (2 kpl) on hankittu koko tapahtuman ajaksi kello 19-02.

Tapahtumassa siivousvastuussa: Friida Vallin, Saku Virtanen, Atte Urama ja Janetta

Ottosson

Siivoustiimiin tarvitaan vielä kaksi vapaaehtoista. Näihin palataan vielä myöhemmin.

Budjetissa ollaan plussalla.

Tapahtumaan tulossa myös alumni/avec-lippuja.

19. META

Pöytäkirjantarkastajat laittavat kokouskuulumiset.

Keskusteltiin syyskokousta ja hallitushakua varten kuvattujen my week -videoiden

julkaisemista.

OAJ järjestää 30.10. klo 17.30 mielenilmauksen kaupungin leikkauksia vastaan.

Emma Kola ja Siru Kirkelä mainostavat mielenilmausta ja menevät paikalle

edustamaan Pedagoa.

Elisa Ruoppa poistui ajassa 20.25.

Roosa Ukkola poistui ajassa 20.25.

JYYn toiminta-avustus täytetään seuraavasti: Emma Kola ja Minea Nirhamo jakavat

muulle hallitukselle Docs-tiedoston, johon jokainen hallituslainen vastaa. Emma ja

Minea kokoavat nämä vastaukset toiminta-avustushakemukseen ja lähettävät sen

JYYlle.

20. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 7.11. klo 16.15 Lyhdyssä.

Puheenjohtaja Minea Nirhamo päätti kokouksen klo 20.28.



Jyväskylässä 24.10.2023

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.


